
1 

Zápis z 8. jednání Komise RHMP pro odstraňování  následků 
povodně 2013 dne 21. 6. 2013  

 
 
 
 
Přítomni:  dle prezenční listiny 

 
  
  

Program jednání: 
 

1. Úvodní slovo místopředsedy komise 
2. Kontrola plnění úkolů  
3. Aktuální situace na území hl. m. Prahy  
4. Různé 

 
 
 
 
1. Úvodní slovo  
 
Vedení 8. jednání komise se ujal Ing. P. Richter, přivítal přítomné hosty a přikročil ke 
druhému bodu jednání. 
 
 
2. + 3. Kontrola plnění úkolů – podle vypsaných úkolů 
 
Byl úkol na pana Ginzla – do čtvrtka – je splněno. 
 
Správa služeb - materiál připravujeme, termín bude hotovo do 2. 7. 2013. Byl vyzván ředitel 

Povodí Vltavy ohledně bunkru? Úkol převzal Ing. Radek Svoboda. V rámci stavu 
nouze je objednávka dosypání a odstranění zbytků kasemat, úkol je tedy řešen 
v rámci  odstraňování povodňových škod. 

 
Ryby v lagunách – nikdo se neozval ani z Českého rybářského svazu. 
 
K úkolu  o projednání  o sloučení náplavek a plavební správy  z hlediska dopravy:  
bude jednání 24. 6. ve 13 hod.  u pana ředitele MHMP Ing. Trnky s ředitelem Povodí Vltavy. 
 
Ing. Zdena Javornická: my jsme připravovali dopis primátora se žádostí o 100 mil. Kč, dále 

jsme připravili dopis na Ministerstvo dopravy ČR ve věci cyklostezek a na 
Ministerstvo zemědělství ČR, který by měl pan primátor podepsat ještě dneska, ve 
věci škod na kanalizaci a vodovodech. 

 
Ke hrázi v Říčanech: Měla jsem zjistit, kolik stála sanace hráze. Je to 1,4 mil. Kč. Zjišťujeme, 

zda na to nedostala obec Říčany dotaci, údajně ne. Dali bychom to tedy Říčanům 
formou daru. 

 
OMI – v úterý na Radě HMP budou projednané na rozhodnutí dvě opravy. Sovovy mlýny      

a Vršovická vodárna. Jedna za 20 mil. Kč a druhá za 9 mil. Kč. Jedná se o strojovny, 
proto jsou částky tak vysoké. 
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Frantík – dnes byla převzatá mezideponie Zbraslav a před tím Radotín a parky jsou ještě 
uzavřené, tak jak Rada HMP včera rozhodla. 

 
Dopravní situace 
 
• TSK – Ing. L. Pivec – Stromovka má 3 zákazy vjezdu, dva boční by se mohly dnes 

otevřít: Výstaviště a Pod Kaštany. Koordinuje se s Prahou 6. Za Elektrárnou se ještě 
uzavírka v sobotu a neděli ponechá, neboť se bude ještě kácet.  

• Ulice Strakonická je připravena na sobotu dopoledne k uvedení do provozu, poprosíme 
o spolupráci policii. 

• Dnes navečer otevřeme část cyklostezky od ulice Pod Hrachovkou na sever, úsek mezi 
Mostem Barikádníků a ulicí Pod Hrachovkou zůstane uzavřen, protože je v nejhorším 
stavu, zbytek je k dispozici, jsou jen nějaká omezení na Rašínově nábřeží a v ulici U 
Soutoku. Nejdéle bude trvat oprava cyklostezky podél ZOO, kde jsou strhané kabely, její 
stav je nejhorší, Rašínovo nábřeží potrvá několik dní. Cyklostezka ze Zbraslavi do 
Podolí možná bude opravena již během týdne. 
 

Správa služeb 
 
• Dnes byly demontovány prvky ve Stromovce I a II, je tedy demontováno všechno. Chtěl 

bych vyzvat ty, co odvážejí pytle s pískem: Naproti hotelu Prezident se povaluje 
hromada písku – mělo by se to odvézt. 

• Ing. Frantík – dohoda je taková, že my přistavíme  kontejner a MČ zajistí vysypání. 
• Ing. Richter – je tedy třeba vstoupit do jednání s Prahou 1.  
• Ing. Guth – úkol dá vědět MČ, konkrétně Praze 1. 

 
• Dnes byla ukončena práce 20ti vojáků pro Prahu – Troju, v sobotu a v neděli jich ale 

ještě bude 10 v Troji. Ostatní jsou v Dubči. Těchto 20 vojáků bude k dispozici do 28. 
června, ale potřebujeme je déle. Byla jedna možnost, a to připravit aktualizované 
nařízení vlády, ale to by byl problematický precedens. Byl jsem tedy na jednání u plk. 
Peška. Požádal jsem pana ředitele o 10 hasičů od 1. 7. a dále, kteří by na Dubči 
pomáhali ukládat a čistit apod. k tomu přibude 10 zaměstnanců Správy služeb, tak, aby 
ta 20ti členná skupina zůstala zachována. Na příští týden byla upravena i pracovní doba 
na 8:00-20:00 hod. 

• V pondělí je porada u pana primátora a tam bych poprosil odbor BKR MHMP, jestli 
bychom připravili dopis pana primátora pro pana Peška, kde ho vyzveme k těm 10ti 
hasičům od 1.7. 

• Za armádu mám vyřídit, že byla ukončena demolice domu v Lahovičkách. 
 
• Ing Jakoubková – má ohledně černých staveb podklady od stavebních úřadů o 

nepovolených a černých stavbách. Dnes na poradě je vyzvala k činnosti, aby provedly 
prohlídku, případně zaměření těch staveb, zahájení řízení, pokud ho nevedou. Za 14 dní 
bude sezení se stavebními úřady a pokud by potřebovaly nějakou obecnou informaci ve 
vedení odstraňování těch staveb, takže jim budeme poskytovat metodické pokyny. 

• Přemýšlejte, bude-li potřeba mediální podpora, když tak to zadáme komunikaci. 
• Ing. Jakoubková – myslím, že vzhledem k Velké Chuchli to bude potřeba. 
• Bylo by vhodné dotáhnout do konce i zahrádkářské kolonie, protože tam řada staveb od 

roku 2002 nebyla vůbec dokončena. 
 
Městská policie 
 
• Od dnešního dopoledne se změnil dohled vzhledem k parkům tak, aby to bylo v souladu 

s usnesením Rady HMP. Zkoordinujeme, aby se na víkend otevřelo vše, co lze. 
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Hasiči   
• čerpají studně v Lahovičkách, jinak standardní činnost. 
• Ve středu od 13 do 16:40 pořádáme na Václavském náměstí výjimečnou soutěž, která 

nikdy v historii nebyla, soutěž požárních sportů. Všechny vás tedy zveme, bude to 
zajímavé. 

 
ředitel PVS 
• zahájili jsme na náklady PVK průzkumy kanalizace, bohužel se potvrdil špatný stav, 

došlo k drolení, bude důležité vydefinovat škodu a zajistit peníze na opravy. V pondělí 
bychom měli vědět z Ministerstva životního prostředí ČR, jestli nám budou alokovat 
peníze na průzkumy, ale nejdůležitější bude, jak třídit a prioritizovat peníze na ty 
nejdůležitější opravy. V pondělí bychom měli schválit změnu ročního investičního plánu 
PVS, tak  aby byl předložen Radě hl. m. Prahy a mohli jsme postupovat dál. 

• Budeme žádat na Ministerstvu životního prostředí ČR i Ministerstvu zemědělství ČR -  
podklady se shodují . Prvotní odhad je 42 mil. Kč. 

 
Marek  Šmíd 
• k technickému stavu protipovodňových zábran. Sešla se pracovní podskupina: BKR 

MHMP, OMI MHMP, SVM MHMP a Správa služeb HMP. Začali jsme P1 – v Hegertově 
cihelně jsou vážné nedostatky, dali jsme si úkoly, požádám Ing. Jakoubkovou o 
spolupráci, chceme požádat ostatní městské části, za 14 dní bychom dali průběžnou 
zprávu. 

 
Deratizace  
• Ing. K. Čelikovská – končí, bude se provádět monitoring a v případě potřeby se bude 

opakovat. 
• Je možné, aby byla Hygienická stanice členem krizového štábu? 
• Na kterékoliv pozvání není problém kohokoli pozvat, navrhneme panu primátorovi 

hygienickou stanici začlenit. 
 
Otázku, zda ponechat krizovou linku, která už je přesměrovaná a nemá již hovory, 
rozhodne pan předseda při příštím jednání komise ve středu 26. 6. 2013. 
 
Bezpečnostní složky měli předložit seznam lidí navržených na odměny. Jedná se o ocenění 
péče státních složek. Odevzdali to jenom hasiči,  dáme to později najednou i od ostatních. 
 
4. Různé 
 
Včera byla na náplavky vrácena vozidla zpět. Jedná se o 25 vozidel. 
 
Jednání ukončil Ing. Pavel Richter v 17:40 hod. 
 
 
Příští jednání komise se uskuteční ve středu dne 26. 6. 2013 od 17:00 hod. v místnosti 
Nová rada, Mariánské nám. 2, Praha 1. 
 
 
 
Schválil: místopředseda komise Ing. Pavel Richter 
 
 
Zapsala: Mgr. Dana Rokosová 
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